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El PP vol que l'Ajuntament pagui la infraestructura per regar el camp del Golf Sant Cugat
amb aigua regenerada

El PP de Sant Cugat reclama escoltar la reivindicació del Golf
Sant Cugat perquè els seus camps es reguin amb aigua
regenerada i deixin de fer-ho amb aigua de boca. En una
atenció als mitjans de comunicació a les instal·lacions del club,
l'alcaldable del PP, Álvaro Benejam, ha defensat que ha de ser
l'Ajuntament qui pagui la infraestructura necessària per
poder portar aquesta aigua, ja que 'també servirà per regar
zones enjardinades de la ciutat'.

Benejam també ha carregat contra l'actual equip de govern, a qui acusa d'haver "apartat i oblidat una institució
centenària" com el Golf Sant Cugat i de no atendre les seves necessitats. L'alcaldable del PP ha incidit que cal
donar resposta i complir amb una "reivindicació històrica" de l'entitat.

La formació ha celebrat aquest divendres una trobada amb socis del club i amb simpatitzants en què també ha
participat el president del PP a Catalunya, Alejandro Fernández, que ha dit que "si Benejam hagués nascut a
Àvila, en seria alcalde des de fa molts anys".

Álvaro Benejam: És una infraestructura que passa pel mig de la ciutat, per tant, qui l'ha de fer és la
ciutat. Està clar que el Golf és una entitat privada que la farà servir, però també la resta de la ciutat.
Les canonades han de tenir un ús privat però també per regar zones enjardinades de la ciutat.

Noticia disponible a https://www.cugat.cat/noticies/eleccions28m/163121.html
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